
 

 

 
Interpellation angående landsbygdsstrategi 

 

 
 

 
Om Gävle Kommun ska vara en bra kommun att leva och bo i, måste HELA 
kommunen vara bra att leva och bo i. Det måste fungera både att bo i 
stadskärnan, i stadsdelarna, i landsortens centralorter och på ”landet”. Det 
innebär inte att vi ska ha samma service och samma utbud överallt, det går inte 
och det är heller inte nödvändigt. Olika alternativ har olika fördelar.  
 
Det är viktigt att människor fortsätter att bo även på landsbygden. Ofta framhålls 
vikten av fortsatt livsmedelsproduktion, och det ÄR viktigt, men landsbygden har 
existensberättigande även för sin egen skull, inte bara som matleverantör och 
rekreationsområden för stadsbor. 
 
I Gävle saknar vi en genomtänkt och förankrad kommunal landsbygdsstrategi. Vi 
har ytterområdessatsningar, det är bra, men det är inte nödvändigtvis samma sak. 
I Valbo finns landsbygd, men det är inget ytterområde. 
 
Våra frågor till ansvarigt kommunalråd är följande: 
 
- Landsbygdsveckan, ett arrangemang som Tillväxtverket, Sveriges 

lantbruksuniversitet och Landsbygdsnätverket står bakom, har avhållits 
i maj. På vilket sätt deltog kommunen och vad drar vi för lärdomar och 
slutsatser av veckan?  

 
- Kommer vi vid kommande Landsbygdsveckor att vara med i 

programmet? 
 

- Vad har Gävle Kommun för planer för en positiv och hållbar 
landsbygdsutveckling? 
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